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 PROTOKÓŁ Nr  104/2021 
posiedzenia Zarządu Powiatu Radomskiego 

odbytego w dniu 29 czerwca 2021 roku, o godz. 9:00 
 
 
W posiedzeniu udział wzięli: 
 
1. Waldemar Trelka    - Starosta Radomski  
2. Krzysztof Kozera             - Wicestarosta Radomski 
3. Roman Frąk                     - Członek Zarządu 
4. Zbigniew Dziubasik         - Członek Zarządu 
oraz 
Joanna Wontorska            -  Skarbnik Powiatu 
Rafał Czajkowski              -  Sekretarz Powiatu 
(lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu), 
 
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka  powitał członków Zarządu. Następnie poprosił o 
przyjęcie proponowanego porządku obrad. 
 
1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad. 
 
2. Przyjęcie protokołów Nr 100, 101,102 i 103/2021 poprzednich posiedzeń Zarządu. 
 
3. Rozpatrzenie wniosku Nr 43/2021 Wydziału Edukacji w sprawie zwiększenia planu 

wydatków w Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Pionkach. 
 
4. Rozpatrzenie wniosku Nr 46/2021 Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu 

w sprawie określenia szczegółowych warunków umorzenia w całości lub części, łącznie 
z odsetkami, odroczenia terminu płatności, rozłożenia na raty lub odstępowania od 
ustalenia opłaty za pobyt dziecka w pieczy zastępczej. 

  
5. Rozpatrzenie wniosku Nr 47/2021 Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu 

w sprawie podjęcie uchwały Zarządu  Powiatu  Radomskiego w sprawie ogłoszenia 
konkursu ofert na realizację zadania publicznego w zakresie pomocy społecznej w roku 
2021. 

 
6. Rozpatrzenie wniosku Nr 8/2021 Wydziału Ochrony Środowiska, Leśnictwa i Rolnictwa 

w sprawie wyrażenia zgody za usunięcie drzew z nieruchomości stanowiącej 
współwłasność Powiatu Radomskiego. 

 
7. Rozpatrzenie wniosku Nr 9/2021 Wydziału Ochrony Środowiska, Leśnictwa i Rolnictwa 

w sprawie wyrażenia zgody za usunięcie drzew z nieruchomości stanowiącej 
współwłasność Powiatu Radomskiego. 

 
8. Rozpatrzenie wniosku Nr 27/2021 Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu 

w sprawie wyrażenia zgody na likwidację środka trwałego. 
 
9. Rozpatrzenie wniosku Nr 28/2021 Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu 

w sprawie dokonania zmian w budżecie powiatu na 2021 rok. 
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10. Rozpatrzenie wniosku Nr 38/2021 Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie 

zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego za rok 2020 Samodzielnego 
Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Pionkach im. Lecha i MARII 
Kaczyńskich - Pary Prezydenckiej. 

 
11. Rozpatrzenie wniosku Nr 39/2021 Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie 

zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego za rok 2020 Samodzielnego 
Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej – Szpital w Iłży. 

 
12. Rozpatrzenie wniosku Nr 40/2021 Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie 

oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej SPZZOZ w Pionkach im. Lecha i Marii 
Kaczyńskich –Pary Prezydenckiej. 

 
13. Rozpatrzenie wniosku Nr 41/2021 Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie 

oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej szpitala w Iłży. 
 
14. Rozpatrzenie wniosku Nr 10/2021 Wydziału Geodezji i Kartografii, Katastru i 

Nieruchomości w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez SPZZOP-Szpital w Iłży ze 
Skarbem Państwa  reprezentowanym przez Wojewodę Mazowieckiego, umowy 
użyczenia. 

 
15. Rozpatrzenie wniosku Nr 7/2021 Wydziału Budownictwa i Architektury w sprawie 

uzgodnienie projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru 
gminy Kowala. 

 
16. Rozpatrzenie wniosku Nr 8/2021 Wydziału Budownictwa i Architektury w sprawie 

uzgodnienia projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części wsi 
Huta Mazowszańska, Mazowszany, Kotarwice gm. Kowala. 

 
17. Rozpatrzenie wniosku Nr 1/2021 Wydziału Finansowego w sprawie przyjęcia i 

podpisania  przez Zarząd skonsolidowanego bilansu powiatu radomskiego sporządzonego 
na dzień 31.12.2020 rok. 

 
18. Rozpatrzenie wniosku Nr 2/2021 Wydziału Finansowego w sprawie zmiany do Uchwały 

Nr 448/2020 Zarządu Powiatu Radomskiego z dnia 30 grudnia 2020 roku w sprawie  
wprowadzenia i stosowania wewnętrznej procedury w zakresie przeciwdziałania 
niewywiązaniu się z obowiązku przekazywania informacji o schematach podatkowych w 
Powiecie Radomskim i jego Jednostkach Organizacyjnych. 

 
19. Rozpatrzenie wniosku Nr  17/2021 Wydziału Organizacji i Nadzoru w sprawie 

wprowadzenia zmian do Regulaminu Organizacyjnego Starostwa Powiatowego w 
Radomiu. 

 
20. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w planie dochodów i wydatków budżetu powiatu na 

2021 rok i planie finansowym zadań z zakresu administracji rządowej. 
 
21. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany planu finansowego  dla rachunku środków z 

Funduszu Przeciwdziałania COVID-19 
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22. Sprawy różne.  
- decyzja Starosty Radomskiego znak: GKN-II.683.151.2020 wydana  po zakończeniu 
przeprowadzonego postępowania dowodowego wszczętego z urzędu w sprawie ustalenia i 
wypłaty odszkodowania za nieruchomość położoną w gminie Wolanów, obręb Wacławów 
oznaczoną po podziale jako działki ewidencyjne nr 190/5 o pow. 0,0050 ha , 191/3 o pow./ 
0,0037 ha., 
- decyzja Starosty Radomskiego znak: GKN-II.683.173.SDz..2020 wydana  po zakończeniu 
przeprowadzonego postępowania dowodowego wszczętego z urzędu w sprawie ustalenia i 
wypłaty odszkodowania za nieruchomość położoną w gminie Wolanów, obręb Wacławów 
oznaczoną po podziale jako działki ewidencyjne nr 228/1 o pow. 0,0050 ha , 229/1 o pow./ 
0,0048 ha., 
- zawiadomienia o zakończeniu postępowania dowodowego: GKN-II.683.143.2020.SDz, 
GKN-II.683.186.2020.SDz, GKN-II.683.188.2020.SDz. 
 
 
       
Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 2 porządku obrad – Przyjęcie protokołów Nr 100, 101,102 
i 103/2021 poprzednich posiedzeń Zarządu. 
 
 
 
Protokół poprzedniego posiedzenia Zarządu został przyjęty jednogłośnie bez uwag.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 3 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 43/2021 
Wydziału Edukacji w sprawie zwiększenia planu wydatków w Centrum Kształcenia 
Zawodowego i Ustawicznego w Pionkach. 
 
Wniosek dotyczył zwiększenia planu wydatków w Centrum Kształcenia Zawodowego i 
Ustawicznego w Pionkach o łączną kwotę 80.000,00 zł. Po oszacowaniu wydatków związanych 
z opłatą za gaz, energię elektryczną i wodę zachodzi potrzeba zwiększenia planu budżetowego 
na 2021 r.  Środki na ten cel zostaną przeznaczone z rezerwy ogólnej. 
 
Zarząd Powiatu jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 4 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 46/2021 
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu w sprawie określenia szczegółowych 
warunków umorzenia w całości lub części, łącznie z odsetkami, odroczenia terminu płatności, 
rozłożenia na raty lub odstępowania od ustalenia opłaty za pobyt dziecka w pieczy zastępczej. 
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka powiedział, że wniosek dotyczył podjęcie  uchwały  
Rady  Powiatu  Radomskiego w sprawie określenia szczegółowych warunków umorzenia w 
całości lub w części, łącznie z odsetkami, odroczenia terminu płatności, rozłożenia na raty lub 
odstępowania od ustalenia opłaty za pobyt dziecka w rodzinnej i instytucjonalnej pieczy 
zastępczej.  
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Zgodnie z obowiązującymi przepisami ustawy o wspieraniu rodziny  i systemie pieczy 
zastępczej za pobyt dziecka w pieczy zastępczej miesięczną opłatę ponoszą rodzice.   
Rada Powiatu określa jednak w drodze uchwały szczegółowe warunki umorzenia w całości lub 
w części,  łącznie z odsetkami,  odroczenia  terminu  płatności, rozłożenia na raty lub 
odstępowania od ustalenia opłaty za pobyt w pieczy zastępczej. Kwestię tę reguluje art. 194 
ust. 2 cyt. powyżej ustawy. Realizując obowiązek wynikający z aktualnie obowiązującego 
stanu prawnego - zasadnym jest zatem podjęcie w przedmiotowej sprawie uchwały przez Radę 
Powiatu.  
 
Pytań i uwag nie było. 
Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął projekt przedmiotowej uchwały i skierował ją pod obrady 
Rady. 
 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 5 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 47/2021 
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu w sprawie podjęcie uchwały Zarządu  
Powiatu  Radomskiego w sprawie ogłoszenia konkursu ofert na realizację zadania 
publicznego w zakresie pomocy społecznej w roku 2021. 
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka powiedział, że kolejny wniosek również PCPR 
dotyczył, ogłoszenia konkursu ofert na realizację zadania publicznego w zakresie pomocy 
społecznej  w roku 2021. 

Zgodnie z ustawą o pomocy społecznej do zadań własnych powiatu należy prowadzenie 
powiatowych ośrodków wsparcia, w tym domów dla matek z małoletnimi dziećmi. 
Przedmiotowe zadanie ma charakter obowiązkowy, na co zwrócił również uwagę w swoim 
piśmie z dnia 21 października 2020 skierowanym  do powiatów nie posiadających na swoim 
terenie tego typu placówki  Wojewoda Mazowiecki.  Powiat radomski nie posiada w swoich 
zasobach Domu dla Samotnej Matki. Rozumiejąc potrzebę zapewnienia pomocy będącym w 
sytuacji kryzysowej matkom z małoletnimi dziećmi i kobietom konieczne jest ogłoszenie 
otwartego konkursu ofert i wyboru oferentów, którzy mogliby realizować w/w zadanie 
publiczne w zakresie pomocy społecznej w roku 2021. 
Zadanie to będzie stanowić ważny element budowania spójnego lokalnego systemu opieki nad 
dzieckiem i rodziną w powiecie radomskim.  
 

Przewodniczącego i członków komisji konkursowej każdorazowo powołuje Zarząd Powiatu 
Radomskiego. Komisja Konkursowa jest organem opiniodawczym w zakresie oceny oraz 
określenia wysokości środków finansowych na realizację zadań zgłaszanych ofertą przez 
podmioty prowadzące działalność w sferze zadań publicznych określonych ustawą                          
o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie. W skład Komisji Konkursowej wchodzą 
przedstawiciele organu wykonawczego powiatu oraz osoby wskazane przez organizacje 
pozarządowe. Kandydatem na członka Komisji Konkursowej może zostać każdy 
przedstawiciel organizacji pozarządowej, pod warunkiem, że organizacja, która wskazała 
kandydata, nie będzie brać udziału w ogłoszonym konkursie. 
 
Pytań i uwag nie było. 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 578/2021 w sprawie  ogłoszenia konkursu 
ofert na realizację zadania publicznego w zakresie pomocy społecznej w roku 2021 
Stanowi ona załącznik Nr 2 do protokołu.  
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Przystąpiono do realizacji punktu 6 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 8/2021 
Wydziału Ochrony Środowiska, Leśnictwa i Rolnictwa w sprawie wyrażenia zgody za 
usunięcie drzew z nieruchomości stanowiącej współwłasność Powiatu Radomskiego. 
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka powiedział, że wniosek dotyczył wyrażenia zgody na 
usunięcie drzew z nieruchomości stanowiącej współwłasność Powiatu Radomskiego. 

 
Dyrektor Domu Pomocy Społecznej w Wierzbicy, wystąpił z pismem do Starosty Radomskiego 
o wyrażenie zgody na wycinkę 11 drzew rosnących na działce położonej w Wierzbicy przy 
ul. Sienkiewicza 37, stanowiącej współwłasność Powiatu Radomskiego. Drzewa rosną w 
miejscu w którym planowana jest inwestycja  poszerzenia drogi wewnętrznej. Obowiązek  
poszerzenia drogi został nałożony na DPS przez Komendanta Miejskiego Państwowej Straży 
Pożarnej w Radomiu. Zgodnie z ustawą o ochronie przyrody usunięcie drzew lub krzewów z 
terenu nieruchomości lub jej części może nastąpić po uzyskaniu zezwolenia wydanego na 
wniosek posiadacza nieruchomości - za zgodą właściciela tej nieruchomości. W związku z 
powyższym Zarząd Powiatu wyraża zgodę na usunięcie drzew z nieruchomości stanowiącej 
własność Powiatu Radomskiego.  
 
Pytań i uwag nie było. 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 579/2021 w sprawie wyrażenia zgody za 
usunięcie drzew z nieruchomości stanowiącej współwłasność Powiatu Radomskiego. 
Stanowi ona załącznik Nr 3 do protokołu.   
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 7 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 9/2021 
Wydziału Ochrony Środowiska, Leśnictwa i Rolnictwa w sprawie wyrażenia zgody za 
usunięcie drzew z nieruchomości stanowiącej współwłasność Powiatu Radomskiego. 
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka powiedział, że wniosek dotyczył wyrażenia zgody na 
usunięcie drzew z nieruchomości stanowiącej współwłasność Powiatu Radomskiego. 
 
Dyrektor Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Pionkach im. 
Lecha i Marii Kaczyńskich, wystąpił z pismem do Starosty Radomskiego o wyrażenie zgody 
na wycinkę 25 szt. drzew rosnących na działce położonej w Pionkach przy ul. Niepodległości 
1, stanowiącej własność Powiatu Radomskiego, w związku z planowaną inwestycją polegającą 
na „Rozbudowie szpitala o pawilon zachowawczy” w ramach zadania pn.: Poprawa stanu 
infrastruktury SPZZOZ w Pionkach poprzez rozbudowę infrastruktury, rewitalizację 
istniejącego budynku w jednej lokalizacji wraz z dokumentacją, nadzorem inwestorskim oraz 
zakup pierwszego wyposażenia ‘’ – etap II. Zgodnie z ustawą o ochronie przyrody usunięcie 
drzew lub krzewów z terenu nieruchomości lub jej części może nastąpić po uzyskaniu 
zezwolenia wydanego na wniosek posiadacza nieruchomości - za zgodą właściciela tej 
nieruchomości. W związku z powyższym Zarząd Powiatu wyraża zgodę na usunięcie drzew 
z nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Radomskiego.  
 
Pytań i uwag nie było. 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 580/2021 w sprawie wyrażenia zgody za 
usunięcie drzew z nieruchomości stanowiącej współwłasność Powiatu Radomskiego. 
Stanowi ona załącznik Nr 4 do protokołu.   
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Przystąpiono do realizacji punktu 8 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 27/2021 
Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu w sprawie wyrażenia zgody na 
likwidację środka trwałego. 
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka powiedział, że wniosek dotyczył wyrażenia zgody na 
likwidację środka trwałego - samochodu marki GAZELLE stanowiącego własność Powiatu 
Radomskiego będącego w dyspozycji Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu  w 
drodze sprzedaży, w razie zaś bezskutecznej sprzedaży w drodze złomowania pojazdu. 
Samochód dostawczy marki GAZELLE zakupiony przez PZDP w 2006 roku za cenę 69 967,00 
zł był wykorzystywany do przewożenia masy na zimno, kruszywa do wykonywania bieżących 
napraw dróg, jak również piasku i cementu do posadowienia oznakowania pionowego przy 
drogach powiatowych. Ponadto transportowany był nim także sprzęt drogowy używany przy 
bieżącym utrzymaniu tj. piły, kosy, kosiarki itp. W skutek normalnej eksploatacji od kilku lat 
samochód często ulegał awariom, z roku na rok wzrastały koszty jego utrzymania (naprawy, 
ubezpieczenie). W samochodzie wystąpiła silna korozja nadwozia i podwozia. Auto jest 
niesprawne technicznie, wyeksploatowane i z trudnością przechodzi obowiązkowe roczne 
przeglądy. W 2019 roku marki GAZELLE  przejechała 2 837 km, a w 2020 tylko 1 779 km. W 
bieżącym roku z uwagi na zły stan techniczny oraz zagrożenie dla ruchu kołowego na drogach, 
samochód był wykorzystany tylko dwukrotnie i przejechał 93 km.  
Wartość rynkowa samochodu jest równoznaczna z wartością jego złomowania, a koszty 
ewentualnej naprawy są ekonomicznie nie uzasadnione. Dlatego wnioskuję o wyrażenie zgody 
na likwidację w drodze sprzedaży lub złomowanie samochodu marki GAZELLE. Jednocześnie 
poinformowali, że środek trwały – samochód marki GAZELLE został w całości umorzony, a  
jego wartość  księgowa wynosi 0,00 zł.  

 

Pytań i uwag nie było. 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 581/2021 w sprawie wyrażenia zgody na 
likwidację środka trwałego- samochodu marki Gazelle stanowiącego własność powiatu 
radomskiego będącego w dyspozycji PZDP.. Stanowi ona załącznik Nr 5 do protokołu.   
 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 9 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 28/2021 
Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu w sprawie dokonania zmian w budżecie 
powiatu na 2021 rok. 
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka powiedział, że kolejny wniosek z PZDP dotyczył 
dokonanie zmian w budżecie powiatu na 2021 rok polegających na: 
- wprowadzeniu do planu nw. zadań inwestycyjnych: 

-  Zapewnienie spójności komunikacyjnej dróg powiatowych 1133W Stara Błotnica-
Jedlanka oraz 3511W Urbanów-Jedlanka na terenie gminy Jedlińsk – 128 166,00 zł 
- 3545W Wierzbica-Polany-Krzyżanowice – gmina Iłża, Wierzbica – 219 094,00 zł 
Środki na te zadania proponuję się przenieść z nw. zadań: 
- 3538W Gaj-Tomaszów – gmina Skaryszew  - 200 000,00 zł 
- 3522W Pionki-Podgóra, ulica Spacerowa i Polna – miasto Pionki -  147 260,00 zł 

- przeniesienie wydatków między zadaniami inwestycyjnymi z jednoczesną zmianą zakresu 
rzeczowego: 

- zmniejszenie wydatków na zadaniu pn. „3522W Pionki-Podgóra, ulica Spacerowa i 
Polna – miasto Pionki” o 154 610,00 zł 
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- zwiększenie wydatków na zadaniu pn.: „3550W Iłża-Rybiczyzna-Grabowiec – gmina 
Iłża”  o 154 610,00 z jednoczesną zmianą zakresu rzeczowego (były odszkodowania 
będzie dokumentacja projektowa) 

- rozszerzenie zakresu rzeczowego na zadaniu pn.:  „3570W Zakrzew Wolanów-Augustów – 
gmina Kowala, Wolanów, Zakrzew” o dokumentację projektową   
- ustalenie zakresu rzeczowego robót na zadaniu pn.: „3529W Kiedrzyn-Małęczyn-do drogi 
krajowej nr 9 – gmina Skaryszew” dokumentacja projektowa i przebudowa drogi w zakresie 
budowy chodnika odcinek długości ok. 0,1 km  
- zmianę nazwy zadania było: 

3518W Wola Goryńska-Mąkosy Stare-Jedlnia – gmina Jastrzębia na 3518W Wola 
Goryńska-Stare Mąkosy-Jedlnia – gmina Jastrzębia. 

 
W wykazie wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2020 ujęte zostały 
wydatki majątkowe na opracowanie dokumentacji projektowych na nw. ciągi drogowe:  

- Zapewnienie spójności komunikacyjnej dróg powiatowych 1133W Stara Błotnica-
Jedlanka oraz 3511W Urbanów-Jedlanka  
- 3545W Wierzbica-Polany-Krzyżanowice  
- 3550W Iłża-Rybiczyzna-Grabowiec 
- 3570W Zakrzew – Wolanów - Augustów – gmina Kowala, Wolanów, Zakrzew 

Zgodnie z ustawą o finansach publicznych wydatki na te zadania winny być 
zrealizowane do końca czerwca br. Projektanci opracowujący dokumentację 
wielokrotnie zgłaszali informację o trudnościach podczas wykonywania prac, które 
dotyczyły konieczności pozyskania dodatkowych dokumentów, a także stanu epidemii 
na terenie Polski i związanej z tym pracy zdalnej niektórych organów administracji 
państwowej oraz gestorów sieci. W związku z powyższym nie było możliwe uzyskanie 
przez Biura Projektowe decyzji, uzgodnień i opinii w terminach określonych w 
umowach. Dlatego niezbędne jest wprowadzenie tych zadań do planu na 2021 rok, 
zmianę zakresów rzeczowych oraz zabezpieczenie wydatków na ich realizację, które 
proponuję przenieść z zadania na drodze 3538W i 3522W na które pozyskano środki  z 
zewnątrz (pomoc z gmin i rezerwa subwencji ogólnej). 

 Jednocześnie poinformowali, że został doprecyzowany zakres rzeczowy na drodze 
3529W oraz sprostowano oczywistą omyłkę pisarską w nazwie ciągu drogowego 
3518W. W związku z tym wnioskuję o dokonanie stosownych zmian w planie 
finansowym PZDP i WPF.  

 

Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska powiedziała, że to są wydatki niewygasające, 
ponieważ nie zdążyli zrealizować do 30 czerwca tego roku, dlatego pieniądze oddali na 
dochody tego roku, a teraz muszą wprowadzić do budżetu jeszcze raz to zadanie, żeby mogli 
wykonać to co zamierzali, czyli dokumentację. 
 
Pytań i uwag nie zgłoszono. 
Zarząd Powiatu jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 
 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 10 porządku obrad –Rozpatrzenie wniosku Nr 38/2021 
Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania 
finansowego za rok 2020 Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej 
w Pionkach im. Lecha i Marii Kaczyńskich - Pary Prezydenckiej. 
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Wicestarosta Radomski Krzysztof Kozera powiedział, że jak co roku nasze szpitale miały 
przeprowadzoną procedurę oceny planów finansowych oraz sytuacji ekonomiczno-finansowej. 
Z oceny wynika, że sytuacja finansowa jest w pewnej oprawie i oceniana  jest w formie 
punktowej. I tak Iłża otrzymała 43 punkty, a Pionki 20 punktów. Podczas wykonywania analizy 
brano pod uwagę kilka kryteriów m.in. sytuację ekonomiczno-finansową, informacje o 
istotnych zdarzeniach mających wpływ na sytuację ekonomiczno-finansową. Powiedział, że 
pomimo, iż sytuacja uległa pewnej poprawie to jednak szpitale wymagają dalszej obserwacji, 
wspierania, dopłaty finansowej. Szpitale nie są na tyle mocne, żeby nie oczekiwały pomocy.   
 
Poproszono na posiedzenie Dyrektorki szpitala w Pionkach i Iłży. 
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka powitał obie panie i poprosił o zabranie głosu w/w 
sprawie. 
 
Wicestarosta Radomski Krzysztof Kozera przypomniał, że została przeprowadzona analiza 
szpitali, która jest nieco lepsza niż w zeszłym roku, jednak i tak szpitale wymagają dalszego 
wspierania, ponieważ sytuacja nie jest na tyle stabilna. Były badane bilanse przez audytorów, 
którzy wskazywali na to, że nie zostały w planach finansowych przewidziane środki na 
świadczenia socjalne dla pracowników. Dodał, że niepokoi ich sytuacja, która wynika z nowych 
przepisów dotyczących wynagrodzeń. Dlatego oczekują na sygnały, jak ono wygląda i jakie 
będzie zapotrzebowanie na ewentualne wsparcie, bo z tego co wie to raczej dodatkowych 
środków z NFZ nie będzie.  
 
Dyrektor szpitala w Pionkach Bernadetta Dudek powiedziała, że pewne jest , że podwyżki 
ich czekają a co do środków z NFZ to nie mają żadnych informacji. Z formalnego punktu 
widzenia powinni już podpisać aneksy z lekarzami czy z personelem, który przystąpi 1 lipca 
br. do pracy. Są w trakcie przygotowywania aneksów, gdzie niestety wzrost jest drastyczny w 
stosunku do tego co było do tej pory, mowa o personelu medycznym. Trzeba wziąć również 
pod uwagę personel nie medyczny. Oprócz ustawowych podwyżek jeżeli chodzi o personel 
medyczny mają problem, ponieważ administracja, dział gospodarczy też pracownicy, dlatego 
maja liczne podania z prośba o podwyżki. Mają dokonane, jeżeli chodzi o szpital Pionki 
wyliczenia na jakim poziomie by się to kształtowało. Dodała, że jeśli nie dadzą podwyżek tzw. 
personelowi „szaremu” to nie będą mieć pracowników, a dotyczy to m.in. działu statystyki. 
Wiedzą jaką mają sytuację chociażby po sprawozdaniu za 2020 rok , że są na plusie, niemniej 
jednak muszą pamiętać co miało wpływ na ten wynik dodatni. Są to m. in umorzone pożyczki, 
których było ponad 1.700.000 zł w zeszłym roku, otrzymane darowizny dotacji, środki 
zewnętrzne dla szpitala około 3.900.000 zł. Jeśli chodzi o kwestie wynagrodzenia to mają 
przygotowane zestawienie jeżeli chodzi o wzrosty wynagrodzeń, to co jest tylko po stronie 
szpitala, jeśli chodzi o wynagrodzenia, które nie będą refundowane ze strony NFZ. Na te 
wynagrodzenia , mowa o dodatkach funkcyjnych,  dodatkach naukowych, częściowo dyżury to 
od 2019 roku mieli wzrost o prawie 570.000 zł gdzie NFZ nic nie dołożył do tej kwoty. Od 
2020 roku mają prawie 1.210.000 zł a od 2021 roku mają dodatkowy koszt zakładu ze swoich 
środków to jest ponad 2.300.000 zł. Jeśli chodzi o sytuację obecną to wzrost wynagrodzenia 
minimalnego kosztuje ponad 170.000 tys. zł, jeżeli chodzi o osoby wykonujące zawody 
medyczne to podwyżki maja obowiązywać od 1 lica do końca grudnia 2021 roku to jest wzrost 
na 6 miesięcy 1.710.000 zł to są osoby medyczne, do tego dochodzi koszt dla lekarzy, które nie 
są zrefundowane w żaden sposób to jest 402.000 tys. zł, łącznie od 2021 roku mają 
2.291.482,20 zł i to są dodatkowe koszty, które będą obciążeniem dla szpitala. Ponadto sytuacja 
będzie również dotyczyła personelu niemedycznego. Dotychczas wyliczenia jeśli chodzi  o 
podwyżki odbywały się na innych zasadach i w zależności od tego jaką metodologie wyliczenia 
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podwyżek dla personelu niemedycznego przyjmą to będą mieli taki dodatkowy koszt, który 
zakład będzie musiał ponieść. Jeśli chodzi o administrację i dział gospodarczy to będzie około, 
jeśli przyjmą , że będą wyliczać na dotychczasowych starych zasadach, czyli tylko 20% tej 
różnicy pomiędzy daną pensją pracownika a obecnie obowiązującą stawka zgodnie ze 
wskaźnikiem z siatki płac obecnie zaakceptowaną, wówczas koszt administracyjnego i 
gospodarczego będzie około 145 tyś zł do końca roku 2021. 
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka zapytał, jaką kwotę przewiduje wpisać do pisma dla 
Wydziału Zdrowia, dla Pana Wicestarosty i na Zarząd Powiatu ostatecznie, jeśli chodzi o 
wsparcie szpitala w Pionkach przez powiat?. 
 
Dyrektor szpitala w Pionkach Bernadetta Dudek odpowiedziała, że powinni poprosić o 
pożyczkę przynajmniej w kwocie 2.500.000 zł i umorzyć tą którą mają aktualnie do spłacenia 
to jest kwota niecałe 2 mln zł. Trzeba jeszcze wziąć pod uwagę wzrost minimalnego 
wynagrodzenia od stycznia. Powiedziała, że nie są jednostką która się bilansuje, nie 
bilansowała się, ale pomimo tego , że od 2019 roku zaczęli odrabiać utracony ryczałt, który w 
2019 roku odrobili prawie 1.200.000 tys. zł.   
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka zapytał, czy jeśli chodzi o styczeń przyszłego roku, o 
nowe kontrakty, nowe finansowanie, to czy można liczyć na to, że NFZ weźmie na siebie 
obciążenia finansowe, które będą w każdym szpitalu, czy NFZ uwzględni te dodatkowe 
koszty?. 
 
Dyrektor szpitala w Pionkach Bernadetta Dudek odpowiedziała, że musiało by się zmienić 
ustawodawstwo, w jej subiektywnej ocenie nie sądzi. Jeśli się nie zmieni sposób finansowania, 
sposób wyceny świadczeń, a dziś wiedza , że to funkcjonuje do końca roku  to niestety, ale  tak, 
będzie zmuszona złożyć wniosek o kolejną pożyczkę i umorzenie dotychczasowej. 
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka zapytał, jaka jest szansa na to, żeby ograniczać 
wydatki, przy zachowaniu bezpieczeństwa?. 
 
Dyrektor szpitala w Pionkach Bernadetta Dudek odpowiedziała, że według zapowiedzi NFZ 
prawdopodobnie z powrotem będą obowiązywały normy w zatrudnieniu, to koszty wręcz 
wzrosną. 
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka zapytał, kiedy mogą uzyskać pozwolenie na budowę, 
a w związku z tym, kiedy mogą ogłosić przetarg na wykonanie dwóch etapów i zaprosić 
wykonawcę realnie?. 
 
Dyrektor szpitala w Pionkach Bernadetta Dudek odpowiedziała, że projektant trzeciego 
budynku miała wypadek, czekają na informacje dotyczące stanu zdrowia, aby mógł na cito 
przedłożyć dokumentację do złożenia pozwolenia na budowę, jeżeli jego stan zdrowia będzie 
na tyle stabilny to być może w ciągu dwóch tygodni uda im się złożyć kompletna dokumentację 
i wniosek o pozwolenie na budowę jeśli chodzi o III etap. Jeśli chodzi o II etap to tak jak do tej 
pory, poprzedni dwaj wykonawcy, którzy przygotowywali dokumentacje projektowe, byli 
solidni, były to firmy z rynku. Powiedziała, że obecny wykonawca, który wykonuje drugą 
dokumentację, niestety nie chce zrealizować całego przedmiotu zamówienia z różnych 
przyczyn.  
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Starosta Radomski Waldemar Trelka zapytał, czy jeżeli Pionki dadzą milion złotych to czy 
są pewni , czy w tym roku mogą te pieniądze rozliczyć?. 
 
Dyrektor szpitala w Pionkach Bernadetta Dudek odpowiedziała, że to wszystko będzie 
zależało jak im pójdą przetargi. To są przetargi unijne i w związku z tym troszkę dłuższa 
procedura. Jeśli nie będzie żadnych komplikacji to uważa, że tak. Dodała, że jest taka 
możliwość, żeby zaliczkowo zapłacili wykonawcy np. na zgromadzenie materiałów, ale musi 
to być odpowiednio zapisane w umowie.  
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka zapytał, dyrektor Czerwińską czy w projekcie 
porozumienia jest uwzględnione?. 
 
Dyrektor Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych Joanna Czerwińska odpowiedziała, że 
tam jest zapis, że środki mają być na II etap, więc bezwzględnie mają być przekazane i 
wydatkowane w II etapie. 
 
Dyrektor szpitala w Pionkach Bernadetta Dudek powiedział, że jeżeli podpiszą umowę, 
rozpoczną realizacje inwestycji to wykonawca fakturę wystawi. Dodała, że dzisiaj każdy zadaje 
sobie pytanie, co będzie po styczniu przyszłego roku. I tak naprawdę dzisiaj rozwiązania 
dobrego nie ma, ponieważ jeżeli słyszy od NFZ , że bez względu na to, w marcu zeszłego roku 
był COVID, kwiecień , maj, NFZ zapewniał pomimo różnych wytycznych, że są wstrzymane 
planowe zabiegi, planowe przyjęcia, nie martwię się na pewno nie zostaniecie sami. A dzisiaj 
już widać jak sukcesywnie tną pieniądze to efekt jest taki, że to czego my nie wykonaliśmy to 
na pewno będziemy musieli do końca roku kalendarzowego oddać.  
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka powiedział, że w przyszłym tygodniu odbędzie się 
spotkanie, na którym zostaną poruszone tematy, aby określić plan działania odnośnie składania 
wniosków na wszelakie inwestycje i nie tylko. 
 
 Dyrektor szpitala w Pionkach Bernadetta Dudek podziękowała całemu Zarządowi Powiatu 
za wsparcie i zaangażowanie, bo jest naprawdę ogromne, pomimo różnych przeciwności to tyle 
ile wspólnie dokonali przez te niespełna trzy lata to w tym szpitalu nie działo się tyle przez 30 
lat. 
 
Członek Zarządu Roman Frąk zapytał, czy nadal jest otwarta sprawa z NFZ odnośnie zwrotu 
środków za niewykonanie ryczałtu za 2020 rok?. 
 
Dyrektor szpitala w Pionkach Bernadetta Dudek odpowiedziała, że sprawa dalej jest 
otwarta, i mają świadomość, że mają te pieniądze zwrócić. Bo to nie jest tak, że zostaną one 
podarowane. 
 
 
 
Więcej pytań i uwag nie było. 
Zarząd Powiatu po krótkiej dyskusji jednogłośnie podjął uchwałę Nr 582/2021 w sprawie 
zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego za rok 2020 Samodzielnego 
Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Pionkach im. Lecha i Marii 
Kaczyńskich - Pary Prezydenckiej. Stanowi ona załącznik Nr 6 do protokołu.   
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Przystąpiono do realizacji punktu 11 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 39/2021 
Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania 
finansowego za rok 2020 Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej 
– Szpital w Iłży. 
 
Dyrektor szpitala w Iłży Joanna Pionka powiedziała, że dobra informacja jest , że dodatkowe 
wynagrodzenia dla personelu medycznego, które mają być od 1 lipca, mają być one 
finansowane  przez dodatkowy produkt kontraktowy z  NFZ. Minusem tego jest to, że środki 
finansowe otrzymać mają tylko dla pracowników zatrudnionych na umowę o pracę. W chwili 
obecnej były to tzw. ”dodatki zembalowskie” dla pań pielęgniarek i położnych, które były 
finansowane bez względu na rodzaj umowy z pracownikiem. Poinformowała, że NFZ się 
zastanawia czy będzie to stan pracowników na dzień 31 maja czy 30 czerwca. 31 maja tego 
roku podpisała porozumienie na mocy ustawy z 8 czerwca 2017 roku o sposobie ustalania 
najniższego wynagrodzenia zasadniczego niektórych pracowników zatrudnionych w 
podmiotach leczniczych. W tym porozumieniu są powzięte wskaźniki wzrostu wynagrodzeń 
nie tylko dla podstawowego personelu medycznego, ale również i dla administracji i dla 
personelu technicznego i sprzątaczek. Poinformowała ,że personel podstawowy od 1 lipca 
miesięczny koszt to 138.918,44 zł. Wzrost dla administracji, technicznego i sprzątaczek jest to 
58. 859,59 zł. Koszt jaki będzie od 1 lipca do końca tego roku dla personelu podstawowego to 
jest 833.510,64 zł, dla personelu pomocniczego wynosi 353.157,54 zł. Powiedział, że mają już 
wyliczony koszt wynagrodzeń jaki będzie obowiązywał zgodnie z nowym rozporządzeniem od 
1 lipca 2022 roku o czym już muszą myśleć w tym momencie, mając na uwadze prawidłowe 
funkcjonowanie firmy. Dla personelu podstawowego będzie to 1.667.021,28 zł, dla personelu 
szarego706.315,08 zł. Problemem na chwilę obecną jest rozliczenie ubiegłego roku, ponieważ 
źle była prowadzona sprawozdawczość. W tym momencie to niwelują i poprawiają błędy, 
ponieważ muszą wystawić faktury, prawdopodobnie będzie to około 500 tyś  zł do oddania. 
Kolejnym problemem, który budzi stabilność placówki są nieznane przepisy od 1 stycznia 
przyszłego roku, ponieważ nie potrafi się ustosunkować. Powiedziała, że działania jakie maja 
podjęte i działania jakie maja podjąć inwestycje w zakresie działania swoich działalności to 
może być negatywne zaskoczenie, że jest tam uwzględniona izba przyjęć i jest to koszt 30 mln 
zł. Poinformowała, że rozmawiała z pracownikami Wojewódzkiego Urzędu Mazowieckiego, 
którzy przesłali te inwestycje do zrobienia. Na tej podstawie będą opracowywać standaryzacje 
szpitali, i ile,  w który szpital należy zainwestować. Długo zastanawiała się czy izbę przyjęć 
uwidaczniać w tym zestawieniu ponieważ jest to okres 2022-2026 roku. Mając na uwadze 
rozporządzenie Ministra Zdrowia z 2019 roku mówiące o wymaganiach dotyczących komórek 
or4ganizacyjnych podmiotu leczniczego. Nie wie czy pisząc izbę przyjęć, będą ją mieć od 1 
stycznia czy będzie to obligatoryjnie SOR wraz z lądowiskiem , a to jest zasadnicza różnica. 
Czy de-facto do 2022 roku, wszystkie podmioty lecznicze będą  musiały spełnić wymagania, 
czy będzie jeszcze okres przejściowy. Dla niej teraz najważniejsze jest systematyczne 
reorganizowanie i dostosowywanie oddziałów, które zaczęli robić. W inwestycjach , które 
Zarząd otrzymał, ujęte jest w zestawieniu, że jeśli będą modernizować oddział chorób 
wewnętrznych i oddział ginekologiczno-położniczy to tam z automatu zmniejszy się ilość łóżek 
dla  pacjentów, ponieważ powierzchni nie zwiększą, a muszą być toalety przy każdej Sali, 
musza być izolatki, czego w chwili obecnej nie mają, a nie są w stanie w inny sposób 
przeorganizować tego. To jest największa jej bolączka na funkcjonowanie od nowego roku 
szpitala. Jeśli chodzi o płynność finansową na ten roku to w dużej mierze będzie zależało od 
wykonania kontraktu, czyli od zasobów ludzkich, które ma kruche, brakuje lekarzy i 
pielęgniarek. Cały czas prowadzi rozmowy, są deklaracje, współpraca , a później z różnych 
przyczyn nie przychodzą do pracy. Dużym obciążeniem będzie korekta za ubiegły rok czyli 
500.000 zł plus wzrost wynagrodzeń. 
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Starosta Radomski Waldemar Trelka powiedział, że jeśli chodzi o korektę to będzie decyzja, 
że trzeba będzie spłacić pieniądze i wtedy będą wspólnie działać. Zapytała jaka kwotę ekstra 
przewiduje w kontekście budżetu na 2021 rok jeśli chodzi o płace?. 
 
Dyrektor szpitala w Iłży Joanna Pionka odpowiedziała, że ma świadomość tego, że budżet 
jest ograniczony, umorzenie dotychczasowej pożyczki i uzyskanie nowej, czyli wsparcie w 
kwocie około 180 tyś. zł.. Ma nadzieję, że uda im się funkcjonować w sposób stabilny. 
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka powiedział, że to co się może wydarzyć za 2-3 lat to 
nie jest deklaracja, to nie jest plan czy ich decyzja. Jeśli mowa do doprowadzenia do 
przyzwoitych standardów w kontekście rozporządzeń i wymogów, to być może szpitalem 
głównym będzie szpital w Pionkach i będzie jeden szpital, a jeśli będą kontrakty to będą one 
na oddział. Będzie szansa na podpisywanie kontraktów, które będą dawały pieniądze do 
szpitala powiatowego, które realnie będzie jednym podmiotem leczniczym. Zakres działalności 
w szpitalu w Iłży w żaden sposób z tego powodu nie może być uszczuplony. Jeśli o tym mowa, 
to już dziś powinni uwzględniać  taki moment, że pewien etap się zakończy. Powiedział, że 
warto pomyśleć o kimś, kto przygotował by koncepcję pod potrzeby ZOL, aby w przyszłości 
aplikować o dokumentację. Jeżeli uznają, że realne jest pozyskanie środków zewnętrznych to 
w momencie kiedy podpiszą umowę na dostosowanie, wyposażenie i zrobienie w PIK- u  -
ZOL-u. 
 
Członek Zarządu Roman Frąk powiedział, że trzeba by było zlecić komuś opracowanie 
koncepcji na dostosowanie tego budynku, i czy dało by się to zrobić, kiedy? I jak szybko?. Po 
to, żeby na jesieni przy ustalaniu Wieloletniej Prognozy Finansowej zdecydować co będzie 
najważniejsze do wykonania w szpitalu w Iłży. Czy to o czym mówiła pani Dyrektor, że bez 
izby przyjęć nie może dalej funkcjonować, czyli zmieniają priorytety, i np. oddział 
ginekologiczno-położniczy przesuwają o rok , a tu zajmują się czymś innym. Powiedział, że te 
inwestycje dostosowania PIK do potrzeb ZOL-u i odwrotnie dostosowanie pomieszczeń 
obecnego ZOL-u  do potrzeb izby przyjęć. Uważa, że te dwa dokumenty równolegle powinny 
powstać i dobrze by było, żeby się nad tym zastanowić.  
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka powiedział, że drugi dokument wypływa z pierwszego 
jeśli jest on zasadny. 
 
Wicestarosta Radomski Krzysztof Kozera poprosił panie dyrektorki o ścisły kontakt w tym 
trudnym momencie realizacji nowych przepisów odnośnie regulacji płac i wynagrodzeń.. 
Chodzi mu o to, aby uniknąć różnic pomiędzy pracownikami. Jeśli zdarzyły by się przypadki 
odejść personelu medycznego z różnych przyczyn to prośba o to, żeby zachęcać te osoby, aby 
trafiły do naszych szpitali. Prosi również o kontakt w kwestii rozmów z lekarzami, bo oni są 
grupą, która ma roszczenia, bo tutaj tez chyba nie uniknie się regulacji, skorzystają z sytuacji i 
też będą się upominać. Jeśli przetrwa się ten trudny okres na początku lipca i wdrażanie tych 
regulacji, to potem będzie już łatwiej. Cieszy się, że panie mają ze sobą kontakt i jest przepływ 
informacji i prosi o kontynuację. 
 
Członek Zarządu Roman Frąk powiedział, że cieszy się , że pani dyrektor powiedziała o tym, 
że od 1 lipca podwyżki będą finansowane przez NFZ i to jest dobra informacja, ale dla tych 
którzy zatrudnieni są na umowę o pracę. W szpitalach wielu pracowników jest na innych 
umowach na kontraktach. Poprosił, by panie dyrektorki spróbowały się dowiedzieć co z tymi 
pracownikami, czy NFZ pokryje, czy muszą mieć jakąś rezerwę własnych środków. Poprosił  
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o określenie brakującej kwoty, której NFZ nie pokryje  i z czego miała by ona być pokryta. 
Zapytał również o zobowiązania wobec NFZ, czyli nie pokryte środki od początku roku 2021, 
które wynikły z podniesienia najniższej krajowej. Czy te środki NFZ realizuje, czy płaci 
szpitalowi?. Zapytał jaka to jest kwota miesięczna oraz jakie w związku z inwestycjami 
przewidują udziały własne środków do tych inwestycji?. 
 
Dyrektor szpitala w Iłży Joanna Pionka odniosła się do wypowiedzi Wicestarosty Kozery 
mówiąc, że jak przyszła do pracy jako dyrektor rozmawiała z anestezjologami z Pionek , żeby 
wzięli dyżury w Iłży, ale dla nich to żadna sugestia, że tworzą całość jako powiat. W tym 
momencie ma zabezpieczona anestezjologię, jednak nie otrzymała pozytywnej odpowiedzi, 
żeby lekarze mogli dyżurować w Pionkach. Próbowała również prowadzić rozmowy z 
personelem, który jest na kontraktach, mając świadomość tego, że  wzrost tych wynagrodzeń 
może być refinansowany i de-facto ma być przez NFZ ale dla pracowników na umowę o pracę. 
 
Dyrektor szpitala w Pionkach Bernadetta Dudek powiedziała, że podziela zdanie pani 
dyrektor i też deklaruje ze swojej strony pełna współprace i ona jest. 
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka zapytał czy cos wiadomo na temat rezerwy, 
pieniędzy?. 
 
Dyrektor Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych Joanna Czerwińska odpowiedziała, że 
jeżeli chodzi o rezerwę to w dniu wczorajszym wpłynęło pismo, gdzie KPRM dopytuje jeszcze 
dlaczego, skoro została rozpoczęta inwestycja I etapu w 2019 roku, nie zostały zabezpieczone 
pieniądze na wyposażenie?. Stało się tak ponieważ wtedy planowane były kwestie  związane z 
budową i zabezpieczenie środków na budowę. Ten I etap traktują jako część trzech etapów, 
pozyskiwali środki w pierwszej kolejności na budowę a wyposażenie to jest ten II etap i taką 
odpowiedź udzielą na piśmie. 
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka powiedział, że plan minimum na ten rok to jest oddanie 
I pawilonu i prowadzenie działalności leczniczej od 1 stycznia 2022 roku. To także uzyskanie 
pozwolenia na budowę, wyłonienie wykonawcy w tym roku na dwa etapy. 
 
Dyrektor Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych Joanna Czerwińska powiedziała, że w 
przypadku Iłży, rezerwę w zeszłym tygodniu dostali pozytywny Jowisz, jeśli chodzi o 
wyposażenie bloku operacyjnego. Ten drugi wniosek jest zatem w toku. Powiedziała, że zostali 
zobowiązani przez Wojewodę, żeby do 30 czerwca odpowiedzieć czyli wymienić w tabeli 
inwestycje w sektorze ochrony zdrowia. Jeżeli chodzi o Pionki  to mają sytuacje mniej więcej  
znaną w procesach inwestycyjnych. 
 
Więcej pytań i uwag nie było. 
Po dyskusji Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 583/2021 w sprawie 
zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego za rok 2020 Samodzielnego 
Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej – Szpital w Iłży. Stanowi ona załącznik 
Nr 7 do protokołu.   
 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 12  porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 40/2021 
Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej 
SPZZOZ w Pionkach im. Lecha i Marii Kaczyńskich –Pary Prezydenckiej. 
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Wniosek dotyczył oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej Samodzielnego Publicznego 
Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Pionkach im. Lecha i Marii Kaczyńskich – Pary 
Prezydenckiej. 
 
Zgodnie z ustawą o działalności leczniczej kierownik samodzielnego publicznego zakładu 
opieki zdrowotnej sporządza raport o sytuacji ekonomiczno-finansowej, który jest podstawą 
oceny dokonywanej przez podmiot tworzący. 
 
Podstawą oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej Samodzielnego Publicznego Zespołu 
Zakładu Opieki Zdrowotnej w Pionkach im. Lecha i Marii Kaczyńskich – Pary Prezydenckiej 
jest raport o sytuacji ekonomiczno-finansowej, przedłożony przez dyrektora w sposób i w 
terminie określonym w art.53a ust. 1 ustawy z dnia 15 kwietnia 2011 roku o działalności 
leczniczej (t.j. Dz.U. z 2021 poz. 711 z późn. zm.). 
Raport został przygotowany na podstawie sprawozdania finansowego za rok 2020 i zawiera: 

 Analizę sytuacji ekonomiczno – finansowej za 2020 rok 
 Informację o istotnych zdarzeniach mających wpływ na sytuację ekonomiczno – 

finansową samodzielnego publicznego zakładu opieki zdrowotnej. 
 Prognozę sytuacji ekonomiczno – finansowej na lata 2021-2023 

Analiza oraz prognoza sytuacji ekonomiczno-finansowej zawarta w raporcie została 
przygotowana w oparciu o wskaźniki określone w rozporządzeniu Ministra Zdrowia z dnia 12 
kwietnia 2017 r. w sprawie wskaźników ekonomiczno-finansowych niezbędnych do 
sporządzenia analizy oraz prognozy sytuacji ekonomiczno-finansowej samodzielnych 
publicznych zakładów opieki zdrowotnej (Dz. U. z 2017 r., poz. 832). 
SPZZOZ w Pionkach za rok 2020 wykazał zysk z działalności w kwocie 1.222.547,29 zł. 
 
Pytań i uwag nie było. 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 584/2021 w sprawie oceny sytuacji 
ekonomiczno-finansowej SPZZOZ w Pionkach im. Lecha i Marii Kaczyńskich –Pary 
Prezydenckiej. Stanowi ona załącznik Nr 8 do protokołu.   
 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 13  porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 41/2021 
Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej 
szpitala w Iłży. 
 
Wniosek dotyczył ocenysytuacji ekonomiczno-finansowej Samodzielnego Publicznego Zespołu 
Zakładów Opieki Zdrowotnej - Szpital w Iłży. 
 
Zgodnie z ustawą o działalności leczniczej kierownik samodzielnego publicznego zakładu 
opieki zdrowotnej sporządza raport o sytuacji ekonomiczno-finansowej, który jest podstawą 
oceny dokonywanej przez podmiot tworzący. 
Zgodnie z art.53a ustawy  z dnia 15 kwietnia 2011 roku o działalności leczniczej (t. j. Dz. U. z 
2016 r. poz. 1638) zobowiązuje się kierownika samodzielnego publicznego zespołu zakładów 
opieki zdrowotnej do sporządzenia i przekazania podmiotowi tworzącemu raportu o sytuacji 
ekonomiczno – finansowej zakładu w termonie do 31 maja każdego roku.  
Niniejszy raport został przygotowany na podstawie sprawozdania finansowego za 2020 rok i 
składa się z trzech podstawowych elementów: 

 Analizy sytuacji ekonomiczno – finansowej za 2020 rok 
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 Informacji o istotnych zdarzeniach mających wpływ na sytuację ekonomiczno – 
finansową samodzielnego publicznego zakładu opieki zdrowotnej. 

 Prognozy sytuacji ekonomiczno – finansowej na lata 2021-2023 
Analiza i prognoza opiera się na wskaźnikach ekonomiczno – finansowych określonych w 
Rozporządzeniu Ministra Zdrowia z dnia 12 kwietnia 2017 r ( Dz. U. z 2017 poz. 832). 
Zgodnie z w/w rozporządzeniem wartościom wskaźników przyporządkowano ocenę punktową.  
 
Pytań i uwag nie było. 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 585/2021 w sprawie oceny sytuacji 
ekonomiczno-finansowej szpitala w Iłży. Stanowi ona załącznik Nr 9 do protokołu.   
 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 14  porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 10/2021 
Wydziału Geodezji i Kartografii, Katastru i Nieruchomości w sprawie wyrażenia zgody na 
zawarcie przez SPZZOP-Szpital w Iłży ze Skarbem Państwa reprezentowanym przez 
Wojewodę Mazowieckiego, umowy użyczenia. 
 
Wniosek dotyczył wyrażenia zgody na zawarcie przez  Samodzielny Publiczny Zespół 
Zakładów Opieki Zdrowotnej – Szpital w Iłży umowy użyczenia, ze Skarbem Państwa 
reprezentowanym przez Wojewodę Mazowieckiego, której przedmiotem jest część dachu 
budynku szpitala oznaczonego literą „C”, usytuowanego przy ulicy Danuty Siedzikówny „Inki” 
4 w Iłży na nieruchomości oznaczonej jako działka nr 114 o powierzchni 2,0661 ha, stanowiącej 
własność  Powiatu Radomskiego w użyczeniu jednostki wnioskującej tj. Samodzielnego 
Publicznego Zespołu Zakładów  Opieki Zdrowotnej – Szpital w Iłży. 

       W związku  z przejęciem  od 1 stycznia 2021 roku przez Wojewodę Mazowieckiego realizacji 
zadań związanych z funkcjonowaniem Dyspozytorni Medycznych oraz zapewnieniem na ich 
potrzeby niezbędnej łączności radiowej, zaistniała  potrzeba umieszczenia wymaganych 
urządzeń nadawczo-odbiorczych będących  elementami Cyfrowej łączności radiowej na 
obiekcie samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej – Szpitala w Iłży . 
Instalacja systemu pozwoli na poprawę zasięgu i jakości odbioru przekazywanych informacji 
oraz zapewni niezakłóconą łączność radiową pomiędzy Dyspozytornią Medyczną a, zespołami 
Ratownictwa Medycznego oraz Szpitalnym Oddziałem Ratunkowym z rejonu powiatu 
radomskiego. W ramach instalacji na danym obiekcie planowany jest montaż urządzeń: 
instalacja antenowa, szafa teleinformatycznej, możliwość podłączenia do internetu. Wszelkie 
koszty związane z instalacją, konserwacją oraz pracą urządzeń radiowych będzie ponosił 
Mazowiecki Urząd  Wojewódzki w Warszawie. Zasadnym jest zatem zawarcie przez Jednostkę  
wnioskującą tj. SPZZOZ – Szpital w Iłży  umowy użyczenia ze Skarbem Państwa 
reprezentowanym przez Wojewodę Mazowieckiego, której przedmiotem będzie część obiektu 
szczegółowo opisanego na wstępie  

Pytań i uwag nie było. 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 586/2021 w sprawie wyrażenia zgody na 
zawarcie przez SPZZOP-Szpital w Iłży ze Skarbem Państwa  reprezentowanym przez 
Wojewodę Mazowieckiego, umowy użyczenia na czas nieoznaczony. Stanowi ona załącznik 
Nr 10 do protokołu.   
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Przystąpiono do realizacji punktu 15 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 7/2021 
Wydziału Budownictwa i Architektury w sprawie uzgodnienie projektu miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla obszaru gminy Kowala. 
 
Wicestarosta Radomski Krzysztof Kozera powiedział, że wniosek dotyczył uzgodnienia 
przez Zarząd Powiatu przedstawionego przez Wójta Gminy Kowala projektu miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru gminy Kowala – I etap (z wyłączeniem 
sołectwa Kosów) obejmujący sołectwa Bardzice, Grabina, Huta Mazowszańska, Kotarwice, 
Mazowszany, Parznice, Ruda Mała, Trablice. 
 
Zgodnie z ustawą  o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym Zarząd Powiatu wydaje 
opinię w zakresie, czy przedstawiony projekt miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego nie będzie kolidował z zadaniami samorządu powiatowego w zakresie dróg 
powiatowych. 

Zespół powołany Uchwałą nr 170/2019 z dnia 15 października 2019r.  
do opiniowania zamierzeń inwestycyjnych na obszarze powiatu radomskiego, zgodnie z 
obowiązkiem, który wynika z w/w ustawy, opiniuje przedłożony przez Wójta Gminy Kowala 
projekt miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  dla obszaru gminy Kowala – I 
etap (z wyłączeniem sołectwa Kosów) obejmujący sołectwa Bardzice, Grabina, Huta 
Mazowszańska, Kotarwice, Mazowszany, Parznice, Ruda Mała, Trablice w pkt 2. Temat 
wniosku - opiniuje przedłożony projekt pozytywnie po uzgodnieniu przez Powiatowy Zarząd 
Dróg pismem znak: PZD.II.415.2.7.2021 z dnia 27 maja 2021r.  
 
Pytań i uwag nie było. 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 587/2021 w sprawie uzgodnienie projektu 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru gminy Kowala. 
Stanowi ona załącznik Nr 11 do protokołu.   
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 16  porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 8/2021 
Wydziału Budownictwa i Architektury w sprawie uzgodnienia projektu miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego części wsi Huta Mazowszańska, Mazowszany, Kotarwice 
gm. Kowala. 
 
Wicestarosta Radomski Krzysztof Kozera powiedział, że wniosek dotyczył uzgodnienia 
przez Zarząd Powiatu przedstawionego przez Wójta Gminy Kowala projektu miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego części wsi Huta Mazowszańska, Mazowszany, 
Kotarwice gm. Kowala. 
Zgodnie z ustawą o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym. Zarząd Powiatu wydaje 
opinię w zakresie, czy przedstawiony projekt miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego nie będzie kolidował z zadaniami samorządu powiatowego w zakresie dróg 
powiatowych. 
Zespół powołany Uchwałą nr 170/2019 z dnia 15 października 2019r. do opiniowania 
zamierzeń inwestycyjnych na obszarze powiatu radomskiego, zgodnie z obowiązkiem, który 
wynika z w/w ustawy opiniuje przedłożony przez Wójta Gminy Kowala projekt miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego części wsi Huta Mazowszańska, Mazowszany, 
Kotarwice gm. Kowala w pkt 2. Temat wniosku - opiniuje przedłożony projekt pozytywnie po 
uzgodnieniu przez Powiatowy Zarząd Dróg pismem znak: PZD.II.415.2.6.2021 z dnia 27 maja 
2021r.  
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Pytań i uwag nie było. 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 588/2021 w sprawie uzgodnienia projektu 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części wsi Huta Mazowszańska, 
Mazowszany, Kotarwice gm. Kowala. Stanowi ona załącznik Nr 12 do protokołu.   
 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 17 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 1/2021 
Wydziału Finansowego w sprawie przyjęcia i podpisania  przez Zarząd skonsolidowanego 
bilansu powiatu radomskiego sporządzonego na dzień 31.12.2020 rok. 
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska powiedziała, że wniosek dotyczy przyjęcia i 
podpisania przez Zarząd skonsolidowanego bilansu powiatu radomskiego sporządzonego na 
dzień 31.12.2020r. Dodała, że jest to ostatni bilans, który Zarząd przygotowuje i podpisuje,  są 
to dane zbiorcze wzbogacone o bilanse szpitali i przekazują do regionalnej izby obrachunkowej 
 
 
Zarząd Powiatu podpisał skonsolidowany bilans powiatu radomskiego sporządzonego na dzień 
31.12.2020 rok. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 18  porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 2/2021 
Wydziału Finansowego w sprawie zmiany do Uchwały Nr 448/2020 Zarządu Powiatu 
Radomskiego z dnia 30 grudnia 2020 roku w sprawie  wprowadzenia i stosowania 
wewnętrznej procedury w zakresie przeciwdziałania niewywiązaniu się z obowiązku 
przekazywania informacji o schematach podatkowych w Powiecie Radomskim i jego 
Jednostkach Organizacyjnych. 
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska powiedziała, że kolejny wniosek dotyczył podjęcia 
uchwały w sprawie zmiany do Uchwały Nr 448/2020 Zarządu Powiatu Radomskiego z dnia 30 
grudnia 2020 roku w sprawie wprowadzenia i stosowania wewnętrznej procedury w zakresie 
przeciwdziałania niewywiązywaniu się z obowiązku przekazywania informacji o schematach 
podatkowych w Powiecie Radomskim i jego Jednostkach Organizacyjnych. Powiedziała, że po 
pół roku obowiązywania uznali, żeby usprawnić funkcjonowanie tej procedury. Oświadczenie 
o niewystępowaniu schematów podatkowych będzie składane za okres kwartalny, a nie jak 
dotychczas miesięczny. Ponadto ze składu Zespołu MDR wykreślono audytora wewnętrznego 
z uwagi na obowiązek audytu stosowanej procedury. W związku z powyższym konieczne jest 
dokonanie stosownych zmian w powyższej uchwale dotyczącej stosowania procedury w 
zakresie raportowania schematów podatkowych  w Powiecie Radomskim. 
 
Pytań i uwag nie było. 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 589/2021 w sprawie zmiany do Uchwały 
Nr 448/2020 Zarządu Powiatu Radomskiego z dnia 30 grudnia 2020 roku w sprawie  
wprowadzenia i stosowania wewnętrznej procedury w zakresie przeciwdziałania 
niewywiązaniu się z obowiązku przekazywania informacji o schematach podatkowych w 
Powiecie Radomskim i jego Jednostkach Organizacyjnych. Stanowi ona załącznik Nr 13 
do protokołu.   
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Przystąpiono do realizacji punktu 19 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr  17/2021 
Wydziału Organizacji i Nadzoru w sprawie wprowadzenia zmian do Regulaminu 
Organizacyjnego Starostwa Powiatowego w Radomiu. 
 
Sekretarz Powiatu Rafał Czajkowski powiedział, że przedłożony wniosek dotyczył 
wprowadzenia zmian do Regulaminu Organizacyjnego Starostwa Powiatowego w Radomiu. 
Zgodnie z ustawą o samorządzie powiatowym organizację i zasady funkcjonowania starostwa 
powiatowego określa regulamin organizacyjny. Wprowadzenie zmian w Regulaminie 
Organizacyjnym Starostwa Powiatowego w Radomiu przyjętego uchwałą Nr 493/2021 Zarządu 
Powiatu Radomskiego z  dnia 2 marca 2021 r, zmienionego uchwałą Nr 573/2021 Zarządu 
Powiatu Radomskiego z dnia 8 czerwca 2021 r. uzasadnione jest przede wszystkim 
koniecznością dostosowania Regulaminu do zmian w strukturze organizacyjnej Starostwa 
poprzez utworzenie Samodzielnego Stanowiska ds. obywatelskich i kultury, oraz poprzez 
zmianę bezpośredniego nadzoru nad Biurem Kadr i Szkoleń. Przyjęcie przedmiotowej uchwały 
powinno przyczynić się do dalszej poprawy funkcjonowania Starostwa Powiatowego 
w  Radomiu i spowodować podniesienie jakości świadczonych usług. Mając powyższe na 
uwadze, podjęcie niniejszej uchwały uważa się za celowe i zasadne 
 
Pytań i uwag nie było. 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 590/2021 w sprawie wprowadzenia zmian 
do Regulaminu Organizacyjnego Starostwa Powiatowego w Radomiu. Stanowi ona 
załącznik Nr 14 do protokołu.   
 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 20 porządku obrad – Podjęcie uchwały w sprawie zmian w 
planie dochodów i wydatków budżetu powiatu na 2021 rok i planie finansowym zadań z 
zakresu administracji rządowej. 
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska powiedziała, że przygotowany wniosek zawiera 
następujące zmiany: 
W dziale 700 – gospodarka mieszkaniowa, zwiększa się wydatki budżetu powiatu na 2021 rok 
o kwotę 60.000 złotych, z przeznaczeniem na realizację wniosków wieczysto-księgowych 
celem ujawnienia praw własności w stosunku do działek przejętych pod drogi powiatowe. 
Powyższe wydatki sfinansowane zostaną z rezerwy ogólnej budżetu powiatu’ 

 
W dziale 801 – oświata i wychowanie, zwiększa się dochody budżetu powiatu i wydatki o 
kwotę 21.700,72 złotych z przeznaczeniem na zakup podręczników, materiałów edukacyjnych 
lub materiałów ćwiczeniowych w ZS w Pionkach i SOSW w Chwałowicach. W/w zmiany 
wprowadzone zostały także w planie finansowym zadań z zakresu administracji rządowej. 

Ponadto w ww. dziale, rozdziale 80148 – stołówki szkolne i przedszkolne zwiększa się 
dochody budżetu powiatu i wydatki o kwotę 79.903 złote z przeznaczeniem na remont stołówki 
szkolnej w Specjalnym Ośrodku Szkolno – Wychowawczym w Chwałowicach w ramach 
program „Posiłek w szkole i w domu”. 

Jednocześnie w ww. dziale przenosi się wydatki budżetu powiatu na 2021 rok w kwocie 
22.800 złotych między: 
- rozdziałami oszczędności z rozdziału 80102 – szkoły podstawowe specjalne – wydatki 

osobowe niezaliczone do wynagrodzeń w kwocie 10.000 złotych na szkoły zawodowe 
specjalne, z przeznaczeniem na wypłatę dodatku wiejskiego dla nauczycieli, 

- paragrafami w ramach rozdziałów: 
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-licea ogólnokształcące z oszczędności na zakup środków dydaktycznych i książek w kwocie 
10.000 złotych na zakup usług remontowych, z przeznaczeniem na remont pomieszczeń na 
I piętrze i sal lekcyjnych oraz pomieszczenia pedagogów na parterze budynku Liceum 
Ogólnokształcącego  w Pionkach, 

- szkoły zawodowe specjalne z oszczędności w na zakup energii w kwocie 1.800 złotych na 
wynagrodzenia bezosobowe, z przeznaczeniem na sfinansowanie umowy zlecenia 
informatyka, 

- dokształcanie i doskonalenie nauczycieli z oszczędności w szkolenia pracowników 
niebędących członkami korpusu służby cywilnej w kwocie 1.000 złotych na zakup usług 
pozostałych, z przeznaczeniem na dofinansowanie studiów podyplomowych dla nauczyciela 
z zakresu pedagogiki specjalnej – edukacja, terapia i wspomaganie osób z zaburzeniami ze 
spektrum autyzmu. 

 
W dziale 851 – ochrona zdrowia, zwiększa się dochody budżetu powiatu o kwotę 140.254,24 
złote z przeznaczeniem na realizację przez Domy Pomocy Społecznej w Jedlance, 
Krzyżanowicach i Wierzbicy projektu „Zapewnienie bezpieczeństwa i opieki pacjentom oraz 
bezpieczeństwa personelowi zakładów opiekuńczo-leczniczych, domów pomocy społecznej, 
zakładów pielęgnacyjno-opiekuńczych i hospicjów na czas COVID-19” w ramach Programu 
Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój na lata 2014-2020. Celem projektu jest zapewnienie 
właściwej opieki nad osobami przebywającymi w DPS oraz ochrona życia pensjonariuszy 
poprzez wsparcie personelu DPS w walce z pandemią COVID-19 w zakresie dodatków do 
wynagrodzeń dla pracowników kadry medycznej. 

Ponadto w ww. dziale przenosi się wydatki budżetu powiatu na 2021 rok między 
rozdziałami i paragrafami z pokrycie a ujemnego wyniku finansowego jednostek zaliczanych 
do sektora finansów publicznych w kwocie 500 złotych na rozdział pozostała działalność, 
zakup materiałów i wyposażenia z przeznaczeniem na dofinansowanie zakupu laptopa wraz z 
oprogramowaniem na potrzeby punktu szczepień powszechnych przy SPZZOZ w Pionkach, w 
celu rozstrzygnięcia postępowania przetargowego, w którym wartość oferty jest wyższa niż 
ujęta w planie. 
 
W dziale 852 – pomoc społeczna, przenosi się wydatki budżetu powiatu na 2021 rok, tj. 
oszczędności ze składki na ubezpieczenia społeczne w kwocie 9.500 złotych na wydatki 
osobowe niezaliczone do wynagrodzeń, z przeznaczeniem na sfinansowanie odszkodowania 
przyznanego przez Sąd Rejonowy w Radomiu na rzecz pracownika DPS w Jedlance, z którym 
rozwiązano stosunek pracy. 

 
W dziale 853 – pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej, przenosi się wydatki budżetu 
powiatu na 2021 rok, tj. oszczędności ze składki na ubezpieczenia społeczne w kwocie 24.835 
złotych i składki na Fundusz Pracy oraz Fundusz Solidarnościowy w kwocie 35.906 złotych na 
zakup usług remontowych w kwocie 57.143 złote, z przeznaczeniem na naprawę  
i malowanie elewacji oraz remont dachu na budynku Filii PUP w Pionkach,  
w związku z wyższą niż planowano wartością zadania po rozstrzygnięciu postępowania 
przetargowego i bieżące remonty budynków i pomieszczeń, zakup usług zdrowotnych w 
kwocie 2.955 złotych, w związku ze wzrostem cen badań, ich zakresu oraz większej liczby 
badanych pracowników i koszty postępowania sądowego i prokuratorskiego  w kwocie 643 
złote, z przeznaczeniem na sfinansowanie kosztów zastępstwa prawnego kancelarii prawnych 
reprezentujących Powiatowy Urząd Pracy w Radomiu w sprawach dotyczących należności z 
Funduszu Pracy. 
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W dziale 854 – edukacyjna opieka wychowawcza przenosi się wydatki budżetu powiatu na 
2021 rok w kwocie 20.445 złotych, w tym w: 
- specjalne ośrodki szkolno – wychowawcze w kwocie 15.500 złotych w tym z oszczędności 

ze składki na ubezpieczenia społeczne w kwocie 3.500 złotych i zakup środków żywności w 
kwocie 12.000 złotych na wydatki osobowe niezaliczone do wynagrodzeń w kwocie 3.500 
złotych i zakup usług remontowych w kwocie 12.000 złotych, z przeznaczeniem na wypłatę 
dodatku wiejskiego dla nauczycieli oraz wymianę płytek w kuchni i stołówce szkolnej w 
SOSW w Chwałowicach, 

-dokształcanie i doskonalenie nauczycieli z oszczędności na zakupie usług pozostałych w 
kwocie 4.945 złotych na szkolenia pracowników niebędących członkami korpusu służby 
cywilnej, z przeznaczeniem na szkolenia pracowników merytorycznych poradni w ramach 
doskonalenia zawodowego, które będą wykorzystane do diagnozy i terapii podopiecznych 
poradni. 

 
W dziale 855 – rodzina, zwiększa się wydatki o kwotę 12.000 złotych, w tym na zakup 
materiałów i wyposażenia o kwotę 600 złotych, zakup środków żywności o kwotę 4.800 złotych 
i zakup usług pozostałych o kwotę 6.600 złotych, z przeznaczeniem na zapewnienie pomocy i 
wsparcia osobom sprawującym rodzinną pieczę zastępczą. Jedną z form wsparcia jest pomoc 
w nawiązaniu wzajemnego kontaktu. W ramach tego zadania planuje się zorganizować zabawę 
mikołajkową dla podopiecznych rodzinnej pieczy zastępczej oraz wigilię dla opiekunów 
zastępczych i prowadzących rodzinny dom dziecka. 
Powyższe wydatki sfinansowane zostaną z rezerwy ogólnej  
 
Pytań i uwag nie było. 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 591/2021 w sprawie zmian w planie 
dochodów i wydatków budżetu powiatu na 2021 rok i planie finansowym zadań z zakresu 
administracji rządowej. Stanowi ona załącznik Nr 15 do protokołu.   
 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 21 porządku obrad – Podjęcie uchwały w sprawie zmiany 
planu finansowego  dla rachunku środków z Funduszu Przeciwdziałania COVID-19 
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska powiedziała, że na podstawie ustawy z dnia 31 marca 
2020 r. o zmianie ustawy o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, 
przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych 
nimi sytuacji kryzysowych oraz niektórych innych ustaw środki z Funduszu Przeciwdziałania 
COVID-19 gromadzone są na wydzielonym rachunku dochodów z przeznaczeniem na wydatki 
związane z przeciwdziałaniem COVID-19 w ramach planu finansowego tego rachunku. Na 
wniosek Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu przenosi się środki ww. 
funduszu w 2021 roku z zadań: 3505W Jaszowice – Wacławów - Sławno – gmina Wolanów, 
Zakrzew w kwocie 1.528.000 złotych; 3518W Wola Goryńska - Mąkosy Stare - Jedlnia – gmina 
Jastrzębia w kwocie 894.867,83 złotych; 3522W Pionki – Podgóra, ulica Spacerowa i Polna – 
miasto Pionki w kwocie 1.600.000 złotych; 3570W Zakrzew – Wolanów - Augustów – gmina 
Kowala, Wolanów, Zakrzew w kwocie 154.132,17 złote  na zadania: 3528W Kiedrzyn - Radom 
– gmina Gózd w kwocie 1.660.000 złotych; 3509W Gulin – Wsola - Wojciechów – gmina 
Jedlińsk, Jastrzębia, Zakrzew w kwocie 1.061.000 złotych; 3336W Wieniawa – Przytyk - 
Jedlińsk – gmina Przytyk w kwocie 1.456.000 złotych. Po wprowadzeniu środków 
zewnętrznych oraz korzystnym rozstrzygnięciu przetargów, w celu uniknięcia podwójnego 
finansowania zadań i prawidłowego rozliczenia środków z dotacji i RFIL należy dokonać 
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przeniesień między ww. zadaniami. Jednocześnie dokonano zwiększenia  dochodów z tytułu 
odsetek bankowych o kwotę  2.756,30 złotych za IV i V br. oraz wydatków o ww. kwotę na 
zadaniu 3518W. Zgodnie z ustawy dysponowanie środkami odbywa się na podstawie 
opracowanego przez Zarząd Powiatu planu finansowego, dlatego też uzasadnione i konieczne 
jest podjęcie niniejszej uchwały. 
 
Pytań i uwag nie było. 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 592/2021 w sprawie zmiany planu 
finansowego  dla rachunku środków z Funduszu Przeciwdziałania COVID-19. Stanowi 
ona załącznik Nr 16 do protokołu.   
 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 22 porządku obrad – Sprawy różne 
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka  zapoznał członków Zarządu Powiatu z następującymi 
pismami: 
 
      - decyzją Starosty Radomskiego znak: GKN-II.683.151.2020 wydana  po zakończeniu 
przeprowadzonego postępowania dowodowego wszczętego z urzędu w sprawie ustalenia i 
wypłaty odszkodowania za nieruchomość położoną w gminie Wolanów, obręb Wacławów 
oznaczoną po podziale jako działki ewidencyjne nr 190/5 o pow. 0,0050 ha , 191/3 o pow./ 
0,0037 ha., 
- decyzją Starosty Radomskiego znak: GKN-II.683.173.SDz..2020 wydaną  po zakończeniu 
przeprowadzonego postępowania dowodowego wszczętego z urzędu w sprawie ustalenia i 
wypłaty odszkodowania za nieruchomość położoną w gminie Wolanów, obręb Wacławów 
oznaczoną po podziale jako działki ewidencyjne nr 228/1 o pow. 0,0050 ha , 229/1 o pow./ 
0,0048 ha., 
- zawiadomieniem o zakończeniu postępowania dowodowego: GKN-II.683.143.2020.SDz, 
GKN-II.683.186.2020.SDz, GKN-II.683.188.2020.SDz. 
 
Wicestarosta Radomski Krzysztof Kozera poprosił, aby spowodować, żeby Wydział 
Geodezji przekazała mu dokumenty do PIK, jest trudna sytuacja , ponieważ ponad 20 tys. zł 
mają u ludzi i nie mogą tych pieniędzy wziąć. 
 
Zarząd omówił sprawę konkursu na stanowisko dyrektora szpitala w Iłży i uznał, że należy 
przygotować postępowanie konkursowe. 
 
Po dyskusji wobec wyczerpania porządku obrad Starosta Radomski zamknął 104 posiedzenie 
Zarządu Powiatu o godz. 11:50. 
 
Protokołowała: 
 
Joanna Kosior 

Zarząd Powiatu: 
 

1. Starosta Radomski-  
Waldemar Trelka………………………………                  
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2. Wicestarosta -  
Krzysztof Kozera….……………………………                    
 
3. Członek Zarządu –  
Zbigniew Dziubasik……………………………                               

 
4. Członek Zarządu –  
Roman Frąk….. ………………………….. ….          
                     
5. Członek Zarządu - 
Ewa Tkaczyk……………………………………                                

 
Skarbnik Powiatu – 
Joanna Wontorska…………………………. ….. 
 
Sekretarz Powiatu 
Rafał Czajkowski……………………………….                         


